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Protokół nr XVII/2019 

z XVII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej, odbytej w dniu  

30 grudnia 2019 roku w budynku Miejskiego Domu Kultury 

w Kolbuszowej przy ul. Obrońców Pokoju 66. 

Obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej rozpoczęto o godzinie 10.45. Sesję otworzył  

i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Kolbuszowej P. Krzysztof Wilk.  

W sesji udział wzięło 21 radnych, sołtysi, przewodniczący zarządów osiedli oraz zaproszeni 

goście, co potwierdzają załączone do protokołu listy obecności. Przewodniczący Rady 

stwierdził prawomocność obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej. Burmistrz 

Kolbuszowej P. Jan Zuba zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji punktu  

pn. „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia gwarancji zapłaty za roboty budowlane”. Wniosek 

uzyskał akceptację Rady Miejskiej.  

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Barbara Bochniarz, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, 

Mirosław Kaczmarczyk, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian 

Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof 

Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

 

PRZECIW: (1) Krzysztof Kluza 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:  (2) Julian Dragan, Józef Fryc 

Porządek obrad XVII sesji przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Burmistrza Kolbuszowej w okresie między 

sesjami. 

4. Sprawozdania z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Kolbuszowej za 2019 

rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści Uchwały Nr LVI/683/18 Rady Miejskiej  

w Kolbuszowej z dnia 29 czerwca 2018r., zmienionej Uchwałą Nr II/8/18 Rady 

Miejskiej w Kolbuszowej z dnia 30 listopada 2018r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

na finansowanie planowanego deficytu w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Kolbuszowa na 2019 

rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kolbuszowa na lata 2019-2029. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Kolbuszowa. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy 

Kolbuszowa prawa wieczystego użytkowania nieruchomości gruntowej położonej  

w Widełce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m² pasa 

drogowego dróg gminnych publicznych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji mieszkańców gminy Kolbuszowa 

dotyczącej budowy zatok postojowych oraz parkingu w rejonie ulicy Kolejowej  

w Kolbuszowej za zasługującą na uwzględnienie. 

14. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Rada Miejska w Kolbuszowej przyjęła porządek obrad XVII sesji.  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Paweł 

Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, 

Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (1) Krzysztof Kluza 

 

Ad. 2 

Protokół Nr XVI/2019 z sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej odbytej w dniu 11 grudnia 2019 

roku został wyłożony do wglądu przez radnych. Uwagi lub zmiany do protokołu należy składać 

w punkcie sprawy różne. W przypadku braku uwag i zastrzeżeń, protokół należy uznać za 

przyjęty. 

 

Ad. 3 

Wykaz zarządzeń Burmistrza Kolbuszowej wydanych w okresie pomiędzy sesjami. 

1. Zarządzenie Nr 642/19 z dnia 15.11.2019 w sprawie określenia wysokości czynszu 

dzierżawnego za wydzierżawienie placu pod działalność Cyganeria Cieślak.  

2. Zarządzenie Nr 643/19- anulowane. 

3. Zarządzenie Nr 644/19 z dnia 18.11.2019 w sprawie wyboru trybu udzielenia 

zamówienia publicznego pn. „Zadanie 1” całoroczne utrzymanie mogił i kwater 

grobownictwa wojennego na terenie Cmentarza parafialnego … 

4. Zarządzenie Nr 645/19 z dnia 18.11.2019 w sprawie wyboru trybu udzielania 

zamówienia na zadanie pn. „Zarządzanie zasobem komunalnym”. 

5. Zarządzenie Nr 646/19 z dnia 18.11.2019 w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z 

opłaty za udostepnienie części budynku w Kolbuszowej Dolnej, własność Gminy 

Kolbuszowa. 
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6. Zarządzenie Nr 647/19 z dnia 18.11.2019 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

w najem części budynku wielofunkcyjnego w Kolbuszowej Dolnej, własności MiG 

Kolbuszowa.  

7. Zarządzenie Nr 648/19 z dnia 18.11.2019 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

w najem części budynku wielofunkcyjnego w Kolbuszowej Dolnej, własności MiG 

Kolbuszowa.  

8. Zarządzenie Nr 649/19 z dnia 18.11.2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy na udostępnienie nieruchomości oznaczonych numerem ewidencyjnym: 300/1, 

333/4, 333/7, 333/8, 343/2, 345/2, 686 położonych w Świerczowie- własności Gminy 

Kolbuszowa.  

Ad. 4 

Przewodniczący Komisji stałych przedłożyli w formie pisemnej informacje dotyczące 

działalności Komisji za 2019 rok. Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Inwentaryzacji Mienia 

P. Barbara Bochniarz podczas obrad sesji odczytała przedmiotowe sprawozdanie z działalności 

Komisji. Przedmiotowe sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.  

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany treści Uchwały Nr LVI/683/18 Rady Miejskiej  

w Kolbuszowej z dnia 29 czerwca 2018r., zmienionej Uchwałą Nr II/8/18 Rady Miejskiej  

w Kolbuszowej z dnia 30 listopada 2018r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki na finansowanie 

planowanego deficytu w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Rzeszowie przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek. Rada Miejska w Kolbuszowej  

w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę Nr XVII/213/19 w przedmiotowej sprawie.  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Barbara Bochniarz, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, 

Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Barbara 

Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (4) Julian Dragan, Józef Fryc, Michał Karkut, Zbigniew Pytlak 

 

BRAK GŁOSU: (2) Mirosław Kaczmarczyk, Stanisław Rumak 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Kolbuszowa na 2019 rok 

przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek. Projekt uchwały zakłada: zwiększenie dochodów  

o kwotę 763 628,00 zł, zmniejszenie dochodów o kwotę 4 004 503 zł, zwiększenie wydatków 

o kwotę 206 266 zł, zmniejszenie wydatków o kwotę 3 640 251,44 zł, zmniejszenie przychodów 

o kwotę 193 110,44 zł. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę 

Nr XVII/214/19 w przedmiotowej sprawie.  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 
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Barbara Bochniarz, Barbara Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław 

Kaczmarczyk, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, 

Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, 

Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (3) Julian Dragan, Józef Fryc, Michał Karkut 

 

BRAK GŁOSU: (1) Stanisław Dworak 

Ad. 7 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbuszowa na 

lata 2019-2029 omówił Skarbnik P. Jacek Mroczek. Rada Miejska w Kolbuszowej  

w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę Nr XVII/215/19 w przedmiotowej sprawie.  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Barbara Bochniarz, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Krzysztof 

Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław 

Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Roman Ząbczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (3) Julian Dragan, Józef Fryc, Michał Karkut 

 

BRAK GŁOSU: (3) Barbara Draus, Stanisław Dworak, Krzysztof Wójcicki 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego omówił Skarbnik P. Jacek Mroczek. Rada Miejska w Kolbuszowej  

w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę Nr XVII/216/19 w przedmiotowej sprawie.  

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, 

Mirosław Kaczmarczyk, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, Zbigniew Pytlak, 

Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, 

Roman Ząbczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (2) Józef Fryc, Michał Karkut 

 

BRAK GŁOSU: (3) Stanisław Dworak, Piotr Panek, Dorian Pik 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kolbuszowa 

omówił Inspektor ds. Oświaty P. Ireneusz Kogut. Projekt uchwały dotyczy ustalenia powyższej 
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stawki w celu wypłaty zwrotu kosztów za dowóz dzieci niepełnosprawnych do placówek 

oświatowych przez ich rodziców własnym środkiem transportu. Rada Miejska w Kolbuszowej  

w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę Nr XVII/217/19 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Julian Dragan, Barbara Draus, Józef Fryc, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław 

Kaczmarczyk, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, 

Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, 

Roman Ząbczyk 

BRAK GŁOSU: (4) Barbara Bochniarz, Stanisław Dworak, Krzysztof Kluza, Bronisław 

Wiktor 

Ad. 10 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy 

Kolbuszowa prawa wieczystego użytkowania nieruchomości gruntowej położonej  

w Widełce przedstawił Kierownik Ref. RiGG P. Tadeusz Serafin. Projekt uchwały zakłada 

nabycie na rzecz Gminy Kolbuszowa dziełek oznaczonych numerami ewidencyjnymi nr 1830/4 

o pow. 0.0848 i nr 1830/6 o pow. 0.0631 od Polskich Kolei Państwowych Spółka Akcyjna. 

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę Nr XVII/218/19  

w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Julian Dragan, Barbara Draus, Józef Fryc, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław 

Kaczmarczyk, Michał Karkut, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, 

Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław Wiktor, 

Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

BRAK GŁOSU: (2) Barbara Bochniarz, Stanisław Dworak 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m² pasa drogowego 

dróg gminnych publicznych przedstawiła Kierownik Ref. GKiB P. Elżbieta Lis. Rada Miejska 

w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę Nr XVII/219/19 w przedmiotowej 

sprawie.  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Józef Fryc, Grażyna Halat, Adam 

Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Michał Karkut, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, 

Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara 

Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 
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BRAK GŁOSU: (1) Stanisław Dworak 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik omówił 

Kierownik Ref. OŚiGW P. Kazimierz Kret. Projekt uchwały zakłada wprowadzenie stawki za 

wywóz odpadów w kwocie: za jedną osobę 25 zł, za dwie osoby 50 zł, za trzy osoby 75 zł, za 

cztery osoby 100 zł, za pięć osób 125 zł, za sześć osób i więcej 150 zł. 

W trackie prowadzonej dyskusji radny P. Stanisław Rumak zgłosił wniosek w sprawie 

wysokości miesięcznej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

właścicieli nieruchomości w wysokości: za jedną osobę 23 zł, za dwie osoby 46 zł, za trzy 

osoby 69 zł, za cztery osoby 92 zł, za pięć osób 115 zł, za sześć osób i więcej 138 zł. Wniosek 

uzyskał akceptację Rady Miejskiej. 

ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Krzysztof Kluza, Paweł Michno, 

Piotr Panek, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Krzysztof Wilk, Roman Ząbczyk 

PRZECIW: (7) Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Józef Fryc, Michał Karkut, 

Grażyna Maziarz, Zbigniew Pytlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (2) Dorian Pik, Krzysztof Wójcicki 

 

BRAK GŁOSU: (2) Stanisław Dworak, Bronisław Wiktor 

 

Radny P. Józef Fryc zgłosił wniosek  w sprawie wysokości miesięcznej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości w wysokości : za jedną 

osobę 22 zł, za dwie osoby 44 zł, za trzy osoby 66 zł, za cztery osoby 88 zł, za pięć osób 110 

zł, za sześć osób i więcej 132 zł. Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady Miejskiej.  

ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Józef Fryc, Michał Karkut, Grażyna 

Maziarz, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak 

PRZECIW: (9) Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Krzysztof Kluza, Paweł Michno, 

Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Roman Ząbczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (3) Mirosław Kaczmarczyk, Piotr Panek, Krzysztof Wójcicki 

 

BRAK GŁOSU: (1) Stanisław Dworak 
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Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę Nr XVII/220/19  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik z uwzględnieniem stawek 

zgodnie z wnioskiem radnego Stanisława Rumaka.  

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Krzysztof Kluza, Paweł Michno, 

Piotr Panek, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Roman 

Ząbczyk 

 

PRZECIW: (7) Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Józef Fryc, Grażyna 

Maziarz, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (1) Krzysztof Wójcicki 

 

BRAK GŁOSU: (2) Stanisław Dworak, Michał Karkut 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie uznania petycji mieszkańców gminy Kolbuszowa dotyczącej 

budowy zatok postojowych oraz parkingu w rejonie ulicy Kolejowej w Kolbuszowej za 

zasługującą na uwzględnienie omówił Sekretarz P. Krzysztof Matejek. Poinformował, że  

w dniu 5 listopada 2019 roku do Urzędu Miejskiego w Kolbuszowej wpłynęła petycja 

mieszkańców Gminy Kolbuszowa, dotycząca podjęcia działań zmierzających do budowy zatok 

postojowych oraz parkingu w rejonie ulicy Kolejowej w Kolbuszowej. W przedmiotowej 

petycji mieszkańcy, którzy są jednocześnie rodzicami i opiekunami dzieci uczęszczających  

o zlokalizowanego przy ulicy Kolejowej Publicznego Przedszkola Nr 3, zwracają uwagę na 

problem braku dostatecznej liczby miejsc parkingowych w tym rejonie. Ze względu na 

niewielką ilość miejsc postojowych i parkingowych, większość rodziców i opiekunów dzieci 

zatrzymuje samochody bezpośrednio na ulicy, by móc odprowadzić podopiecznych do 

placówki przedszkolnej. Należy zwrócić uwagę, że ulica Kolejowa stanowi drogę bez przejazdu 

tzw. ślepą ulicę, na końcu której usytuowany jest zakład produkcji betonów. Na ulicy tej 

występuje ciągły ruch samochodów ciężarowych, transportujących fabrykaty i towary ciężkie 

z istniejącego zakładu. Ze względu na intensywny ruch drogowy na ulicy Kolejowej  

oraz niedostateczną ilość miejsc postojowych, sytuacja ta może doprowadzić do 

niebezpiecznych zdarzeń podczas przywożenia oraz odprowadzania dzieci do przedszkola. 

Powyższa petycja była przedmiotem obrad na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Kolbuszowej w dniu 21 listopada 2019 roku. Podczas obrad 

członkowie Komisji rozpatrzyli złożoną petycję, uznając ją za zasadną. Wobec powyższego, 

Komisja rekomenduje o podjęcie przez Radę Miejską w Kolbuszowej uchwały, według 

przedstawionego projektu. Wnioskuje się o rozpoczęcie stosownych działań zmierzających do 

wybudowania zatok postojowych oraz parkingu w rejonie ulicy Kolejowej w Kolbuszowej, 

które to przyczynią się do zwiększenie bezpieczeństwa w tej części miasta.  

Radna P. Barbara Bochniarz zwróciła się z apelem do mieszkańców w sprawie ograniczenia 

użycia materiałów pirotechnicznych w dniu 31 grudnia ze względu na oddziaływanie tak 

dużego hałasu na zwierzęta.  
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Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę Nr XVII/221/19  

w sprawie uznania petycji mieszkańców gminy Kolbuszowa dotyczącej budowy zatok 

postojowych oraz parkingu w rejonie ulicy Kolejowej w Kolbuszowej za zasługującą na 

uwzględnienie 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Józef Fryc, Grażyna Halat, Adam 

Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, 

Piotr Panek, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Krzysztof Wilk, 

Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

BRAK GŁOSU: (4) Stanisław Dworak, Michał Karkut, Dorian Pik, Bronisław Wiktor 

 

Ad. 14 

W punkcie sprawy różne Burmistrz P. Jan Zuba złożył podziękowania Radzie Miejskiej za 

współpracę w 2019 roku.  

Radny P. Józef Fryc w imieniu swoim oraz klubu radnych „Samorząd to Wspólna Sprawa” 

również złożył podziękowania za współpracę z Burmistrzem oraz administracją w 2019 roku 

oraz złożył życzenia noworoczne.  

W tym punkcie radni nie wnieśli żadnych uwag, co do treści protokołu Nr XVI/2019  

z sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej, odbytej w dniu 11 grudnia 2019 roku. Wobec 

powyższego protokół uznaje się za przyjęty. 

Sesję zakończono o godz. 13:19.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła: Justyna Mucha  
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Sprawozdanie z prac Komisji Finansów i Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej  

w Kolbuszowej za 2019 rok 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Kolbuszowej w roku 

2019 odbyła łącznie 17 posiedzeń w trakcie których podejmowała  i rozpatrywała tematy 

zgodnie  przyjętym planem pracy na 2019 rok. Komisja w ramach swojej działalności 

opiniowała projekty uchwał finansowych (m.in. niezbędnych zmian w  budżecie na przestrzeni 

roku budżetowego, zaciągnięcia kredytów i pożyczek, a także ustalenia wysokości podatków 

lokalnych). Komisja wydawała opinie do projektów uchwał odnośnie sprzedaży nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność gminy Kolbuszowa.  

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej w ciągu całego roku podejmowała następujące 

tematy: 

- w m-cu styczniu członkowie Komisji przyjęli plan pracy Komisji na rok bieżący, pozytywnie 

zaopiniowali projekty uchwał dotyczące zmiany Programu Wsparcia Rodzin Wielodzietnych 

oraz podwyższenia minimalnej stawki wynagradzania nauczycieli.  

- w m-cu lutym  Komisja zapoznała się z informacją przedstawioną przez Kierownika  

P. Janusza Duraka odnośnie realizacji inwestycji dofinansowanych ze środków zewnętrznych  

- na posiedzeniu Komisji Finansów i Gospodarki Komunalnej w m-cu marcu podejmowano 

tematy dotyczące m.in. przyjęcia Strategii Rozwoju Miejskiej i Powiatowej Biblioteki 

Publicznej na lata 2018-2023, opiniowano projekty uchwał  związanych z ustaleniem planu 

sieci szkół oraz określenia granic obwodów szkolnych, opłat za świadczenia prowadzone przez 

przedszkola i odziały przedszkolne oraz zmian w regulaminie przyznawania nauczycielom 

dodatków, 

- w kwietniu 2019 roku Komisja na swoim posiedzeniu gościła przedstawiciela Polskiej 

Federacji Rynku Nieruchomości, który przedstawił informacje dotyczące wdrożenia  

i funkcjonowania w gminach  programu Mieszkanie Plus. Podczas kwietniowego posiedzenia 

członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kolbuszowa 

za 2018 rok oraz informacją dotyczącą prac nad raportem o stanie Gminy,  

- w m-cu maju Komisja zapoznała się z treścią raportu o stanie Gminy oraz wyraziła swoje 

stanowisko odnośnie zasad i wysokości wypłaty diet dla radnych i przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Kolbuszowa, 

- na posiedzeniu w m-cu czerwcu Komisja podejmowała temat planowanych prac remontowych 

w placówkach oświatowych oraz kontynuowała tematykę dotyczącą wypłaty diet dla radnych 

i przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Kolbuszowa, 

- w miesiącu sierpniu członkowie Komisji zapoznali się z informacją odnośnie wykonania 

budżetu za I półrocze 2019 roku 

- w m-cu wrześniu Komisja wypracowała wnioski do budżetu gminy na 2020 rok, 

- w m-cu październiku Komisja opiniowała projekty uchwał w sprawie podatków lokalnych, 

uchwały dotyczącej zmiany obszaru aglomeracji Kolbuszowa, a także wprowadzenia opłat za 

korzystanie z miejsc postojowych i ustalenia Strefy Płatnego Parkowania na obszarze rynku  

w Kolbuszowej, 
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- w listopadzie Komisja zapoznała się z projektem budżetu gminy na 2020 rok oraz wydała 

pozytywną opinię dla projektu uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania 

przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Kolbuszowa diet  

i zwrotu kosztów podróży służbowej, 

- w grudniu Komisja dokonała podsumowania swojej działalności za bieżący oraz rozpoczęła 

prace związane z opracowaniem planu pracy na rok 2020. 

 

W posiedzeniach Komisji brali udział Burmistrz Kolbuszowej, Z-ca Burmistrza, Skarbnik 

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego, Kierownik Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, dyrektorzy instytucji kulturalnych, Prezes ZGKiM oraz pracownicy administracji 

Urzędu Miejskiego, za co w imieniu członków Komisji serdecznie dziękuję. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

                  Stanisław Rumak  
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Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej  w Kolbuszowej za 2019 rok 

 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Kolbuszowej w ciągu 2019 roku odbyła łącznie  

10 posiedzeń podczas których podejmowała zagadnienia i tematy zgodnie z  przyjętym 

Uchwałą Nr IV/30/18 z dnia 28 grudnia 2018 roku planem pracy Komisji na rok bieżący. 

W pierwszym kwartale 2019 roku Komisja przeprowadziła kontrolę efektywności działania 

systemu odbioru odpadów komunalnych na terenie gminy Kolbuszowa, dokonała również 

kontroli pod kątem działalności Fundacji na Rzecz Kultury Fizycznej i Sportu w Kolbuszowej 

oraz jej dochodów i wydatków z tym związanych.  

W kolejnym kwartale roku Komisja Rewizyjna dokonała rozpatrzenia sprawozdania 

finansowego gminy Kolbuszowa wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok 

oraz zapoznała się z opinią Regionalnej Izy Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, a także 

informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. Komisja wypracowała wniosek 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kolbuszowej z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 

Ponadto Komisja sprawdziła zasady oraz wysokość wydatkowania funduszy na działania 

związane z promocją Miasta i Gminy Kolbuszowa. W miesiącu czerwcu członkowie Komisji 

zapoznali się z procedurą udzielenia zamówienia publicznego na przykładzie inwestycji pn. 

Przebudowa kanalizacji ogólnospławnej w zlewni ul. Partyzantów na system kanalizacji 

rozdzielczej oraz dokonali kontroli z zakresie rozliczania tej inwestycji. Komisja zapoznała się 

z wydatkami M-GOPS w Kolbuszowej oraz przeprowadziła kontrolę problemową Zespołu 

Oświatowego Miasta i Gminy Kolbuszowa pod względem utrzymania środków transportu, 

kosztów ich utrzymania i stanu zatrudnienia kierowców.  

W trzecim kwartale Komisja zapoznała się z informacją o stanie wykonania budżetu za  

I półrocze 2019 roku oraz kontrolą prowadzoną przez CBA w Urzędzie Miejskim  

w Kolbuszowej. Ponadto Komisja opracowała wnioski do budżetu gminy na 2020 rok oraz 

zaznajomiła się z informacją odnośnie wydatków na administrację w Urzędzie Miejskim za 

2018 rok.  

W czwartym kwartale 2019 roku Komisja podejmowała tematy związane z wydatkami 

przeznaczanymi na wyjazdy służbowe oraz zapoznała się z informacją związaną z opieką nad 

zwierzętami bezdomnymi w gminie Kolbuszowa. Ponadto Komisja zapoznała się z projektem 

budżetu gminy Kolbuszowa na 2020 rok. 

W imieniu członków Komisji serdecznie dziękuję za uczestnictwo oraz pomoc w organizacji 

posiedzeń Komisji Panu Burmistrzowi, Z-cy Burmistrza, Panu Sekretarzowi, Panu 

Skarbnikowi oraz wszystkim osobom, które uczestniczyły posiedzeniach Komisji Rewizyjnej  

w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Komisji 

    Bronisław Wiktor 
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Sprawozdanie z pracy Komisji Mandatowo- Regulaminowo- Samorządowej  

Rady Miejskiej  w Kolbuszowej za 2019 rok 

 

Komisja Mandatowo- Regulaminowo- Samorządowa Rady Miejskiej w Kolbuszowej w 2019 

roku odbyła łącznie 9  posiedzeń w trakcie których realizowała przyjęty- roczny plan pracy. 

W pierwszym kwartale 2019 roku Komisja opiniowała projekty uchwał dotyczące odwołania  

i powołania Skarbnika Kolbuszowej, prowadziła prace przy niezbędnych zmianach w statutach 

sołectw i osiedli miasta Kolbuszowa, wyraziła również pozytywne stanowisko odnośnie 

nadania nazwy dla terenu położonego przy budynku Oddziału Edukacji Kulturalnej  

i Regionalnej Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Kolbuszowej pn. „Skwer 

Regionalistów”. Ponadto Komisja opiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany w statucie 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Kolbuszowej.  

W drugim kwartale roku Komisja zapoznała się z informacją Sekretarza Kolbuszowej na temat 

przygotowań do wyborów sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli miasta Kolbuszowa, 

które odbyły się w dniu 28 kwietnia 2019 roku. Komisja zapoznała się z zasadami dotyczącymi 

naboru oraz wyboru ławników do sądów powszechnych. Członkowie Komisji Mandatowej 

prowadzili debatę na temat zasad wypłaty diet dla radnych oraz przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych gminy Kolbuszowa.  

W trzecim kwartale Komisja opiniowała projekty uchwał dotyczących ustanowienia strefy 

wolnej od dymu tytoniowego, pary z papierosów elektronicznych i substancji uwalnianych za 

pomocą nowatorskiego wyrobu tytoniowego, zasad wypłaty diet dla radnych oraz 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy Kolbuszowa. 

Komisja dokonała analizy protokołów z zebrań wiejskich i zebrań mieszkańców miasta 

Kolbuszowa oraz z zapoznała się z informacją na temat przygotowań do wyborów 

parlamentarnych zarządzonych na dzień 13 października 2019 roku. Komisja opracowała 

również wnioski do budżetu gminy na 2020 rok. 

W czwartym kwartale 2019 roku Komisja zapoznała się z projektem budżetu gminy 

Kolbuszowa na 2020 rok oraz pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia zasad przyznawania przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej Gminy Kolbuszowa diet i zwrotu kosztów podróży.  

W imieniu członków Komisji serdecznie dziękuję za uczestnictwo oraz pomoc w organizacji 

posiedzeń Komisji Panu Burmistrzowi, Z-cy Burmistrza, Panu Sekretarzowi, Panu 

Skarbnikowi oraz wszystkim osobom, które uczestniczyły posiedzeniach Komisji Mandatowej- 

Regulaminowo- Samorządowej w 2019 roku. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

         Julian Dragan  
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Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa i Inwentaryzacji Mienia  

Rady Miejskiej  w Kolbuszowej za 2019 rok 

 

Komisja w 2019 roku odbyła 7 posiedzeń. W posiedzeniach brali udział członkowie Komisji 

oraz zaproszeni goście: Burmistrz Kolbuszowej P. Jan Zuba, Z-ca Burmistrza P. Marek Gil, 

Skarbnik Kolbuszowej P. Jacek Mroczek, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki 

Gruntami P. Tadeusz Serafin, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

P. Kazimierz Kret oraz pracownicy Urzędu, Sekretarz Kolbuszowej P. Krzysztof Matejek, 

ponadto Kierownik ODR Kolbuszowa P. Aleksander Szafran, Dyrektor MDK P. Wiesław 

Sitko, sołtysi wsi Kolbuszowej.  

Poruszono następujące tematy: 

1. Informacja na temat obrotu ziemią i wykupach jej pod planowane drogi. 

2. Informacja w sprawie wyborów sołtysów wsi. 

3. Funkcjonowanie placów targowych w mieście i gminie Kolbuszowa. 

4. Zaawansowanie prac zmierzających do ograniczenia zanieczyszczenia powietrza. 

5. Informacja na temat pracy Ośrodka Doradztwa Rolniczego Kolbuszowa. 

6. Informacja na temat stanu i funkcjonowania urządzeń melioracji wodnych na terenie 

gminy. 

7. Informacja dotycząca organizacji dożynek gminnych.  

8. Informacja o wynikach wyborów do Izb Rolniczych. 

9. Zaopiniowanie projektów uchwał okołobudżetowych. 

Komisja przedstawiła i wypracowała wnioski, z których wymienić należy: 

- lokalizacja w Kolbuszowej drugiego placu targowego pod handel artykułami tj. owoce, 

warzywa, kwiaty oraz inne przetwory wolno- spożywcze, 

- zakup/leasing lub inna forma dzierżawy drona do pomiaru i kontroli spalania opału  

w kotłowniach przydomowych, 

- organizacja corocznych dożynek gminnych na kolbuszowskim skansenie, 

- wprowadzenie stałego terminu dożynek gminnych (pierwsza niedziela po 15 sierpnia). 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

     Barbara Bochniarz  
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Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej  w Kolbuszowej za 2019 rok 

 

Komisja  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kolbuszowej w 2019 

roku odbyła łącznie 6 posiedzeń w trakcie których realizowała przyjęty - roczny plan pracy. 

Specyficzna rola w/w Komisji - funkcjonującej dopiero od początku VIII kadencji - polega na 

tym, że posiedzenia zwoływane są zgodnie z potrzebami, w tym wypadku wypływającymi  

z dat złożenia skarg i petycji - tak, aby zachować ustawowe terminy ich rozpatrzenia. 

W trakcie roku 2019 do Komisji wpłynęło: 

a. 8 petycji, 

b. 2 skargi na pracę Burmistrza i podległych mu urzędników, 

c. 1 prośba o interwencję, 

W pierwszym kwartale 2019 roku Komisja pozytywnie zaopiniowała  petycję 

mieszkańców w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie utworzenia wsi 

Brzezówka. Komisja podjęła decyzję o skierowaniu petycji pod obrady zebrania wiejskiego wsi 

Domatków, aby  tam została rozpatrzona i zaopiniowana. Komisja rozpatrzyła również skargę 

mieszkańca Kolbuszowej w sprawie zmiany stosunków wodnych na działce położonej  

w Kolbuszowej przy ulicy Piaskowej. Po analizie dokumentów i konsultacji z pracownikami 

Urzędu odpowiedzialnymi za w/w kwestie uznano skargę za bezzasadną. 

W drugim kwartale roku Komisja zapoznała się z dwoma petycjami mieszkańców wsi 

Werynia os. Podlasie dotyczącymi inwestycji w infrastrukturę drogową na terenie osiedla. 

Uznając rację mieszkańców Komisja skierowała obie petycje pod obrady Komisji Finansów  

i Gospodarki Komunalnej w celu przeanalizowania możliwości sfinansowania przez Gminę 

Kolbuszowa zadań, o które prosili składający petycje. Komisja zajęła się również petycją 

mieszkańców ulicy Bytnara w sprawie ustanowienia ulicy Janka Bytnara strefą wolną od dymu 

tytoniowego. Komisja wyraziła w tej sprawie pozytywną opinię i skierowała ją pod obrady 

Rady Miejskiej. 

W trzecim kwartale Komisja zapoznała się z pismem mieszkańców wsi Zarębki  

w sprawie usunięcia odpadów zalegających na działce i mających niekorzystny wpływ na 

zmiany stosunków  wodnych w okolicy owej działki. Zapoznano się również z petycją 

mieszkańców Kolbuszowej w sprawie zainicjonowania procedury uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu przy ulicy Piłsudskiego. Rozpatrzono  

i pozytywnie zaopiniowano petycję mieszkańców ulicy rtm. Witolda Pileckiego w sprawie jej 

wyasfaltowania.  Komisja opracowała również wnioski do budżetu gminy na 2020 rok. 

W czwartym kwartale 2019 roku Komisja zapoznała się z projektem budżetu gminy 

Kolbuszowa na 2020 rok oraz pozytywnie rozpatrzyła trzy petycje w sprawie: 

a. nadania imienia Władysława Pogody nowo wybudowanemu rondu we wsi Kolbuszowa 

Górna - opinia pozytywna, 

b. rozpatrzono petycję mieszkańców Kolbuszowej w sprawie poprawy bezpieczeństwa  

w ruchu drogowym na ulicy Jana Pawła II, 
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c. rozpatrzono petycję mieszkańców Kolbuszowej w sprawie budowy zatok postojowych 

i parkingu w rejonie ulicy Kolejowej, 

d. na prośbę Komisji, Burmistrz Kolbuszowej zorganizował spotkanie z mieszkańcami 

składającymi petycję w sprawie rozpoczęcia działań zmierzających do uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu przy ulicy Piłsudskiego w 

celu znalezienia rozwiązania dręczących ich problemów, 

Ponadto Komisja rozpatrzyła skargę mieszkańców Kolbuszowej w sprawie braku 

właściwej staranności i rzetelności prac wykonywanych przy budowie kanalizacji w rejonie 

ulic - Goslara, Dembowskiego i Nadziei. Po analizie odpowiednich dokumentów i konsultacji 

z pracownikami Urzędu odpowiedzialnymi za w/w kwestie uznano, że Urząd dysponuje pełną 

dokumentacją potwierdzającą staranny - zgodny z przepisami prawa budowlanego - nadzór nad 

prowadzoną inwestycją i nie znalazła podstaw do uznania zasadności skargi. Komisja uznała 

jednak problem zalewania posesji mieszkańców w/w ulic za niezwykle poważny i uznała za 

konieczne jak najszybsze znalezienie odpowiednich rozwiązań. 

W imieniu członków Komisji serdecznie dziękuję: 

a. mieszkańcom Gminy Kolbuszowa za zaufanie i gorące zaangażowanie w sprawy ważne 

dla społeczności lokalnej, 

b. za uczestnictwo w posiedzeniach oraz pomoc merytoryczną w organizacji i pracy 

Komisji kierownictwu i pracownikom Urzędu, 

c. pracownikom biura Rady Miejskiej za nieocenioną pomoc w organizacji bieżącej pracy 

Komisji, 

W imieniu własnym serdecznie dziękuję członkom Komisji za zaangażowanie w pracę 

oraz poszukiwanie skutecznych - w miarę posiadanych możliwości - rozwiązań problemów 

zgłaszanych przez mieszkańców naszej gminy. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

                                                                                                             

Mirosław Kaczmarczyk 
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Sprawozdanie z działalności 

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Opieki Społecznej  

i Zdrowia za rok 2019 

 

W roku 2019 członkowie Komisji spotkali się na 13 posiedzeniach. 

 

Tradycyjnie na początku roku Komisja dokonała przygotowania planu pracy. Przedstawiona 

została informacja o przygotowaniu placówek kulturalnych i oświatowych do ferii zimowych, 

które miały miejsce w lutym. 

W lutym członkowie Komisji wzięli udział w wyjazdowym posiedzeniu w szkole podstawowej 

w Kupnie. Celem spotkania miało być poznanie warunków lokalowych i ewentualna koncepcja 

przystosowania części szkoły do potrzeb szkoły specjalnej z Kolbuszowej Dolnej. 

Podobne posiedzenie odbyło się w marcu się w szkole w Kolbuszowej Dolnej, gdzie zapoznano 

się z warunkami panującymi w placówce. 

W kwietniu na posiedzeniu Komisji gościli przedstawiciele szkół średnich z terenu powiatu 

kolbuszowskiego, którzy przedstawili ofertę skierowaną do uczniów ostatnich klas 

gimnazjalnych i ósmych klas szkół podstawowych. 

W maju dokonana została analiza współpracy Fundacji na Rzecz Kultury Fizycznej i Sportu 

w Kolbuszowej z klubami sportowymi gminy Kolbuszowa. W czerwcu poznaliśmy ofertę 

wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży. 

W następnych miesiącach została przeanalizowana współpraca gminy Kolbuszowa 

z organizacjami pozarządowymi z terenu gminy. 

Miesiące wakacyjne to tradycyjna przerwa urlopowa w lipcu oraz zebranie informacji 

z placówek oświatowych (przedszkoli i szkół podstawowych) i ich przygotowania do nowego 

roku szkolnego. Sprawozdanie z prac i przygotowania placówek oświatowych przedstawił na 

wrześniowej sesji Rady Miejskiej przewodniczący Komisji. 

W trakcie kolejnych posiedzeń wypracowane zostały wnioski do budżetu gminy na rok 2020 

a także poznanie prowizorium budżetu. 

 

W posiedzeniach oprócz członków Komisji i pracowników biura Rady Miejskiej uczestniczyli 

też Burmistrz, Sekretarz, Skarbnik gminy, dyrektorzy szkół, przedszkoli Miejskiego Domu 

Kultury, Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej, Inspektor Oświaty, Kierownik Opieki 

Społecznej. 

 

        Paweł Michno 

          Przewodniczący Komisji 

 



l,ista obccnoSci radnych na sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej w dniu 30.12,2019

L.p. Nazrr islio i Imiq MiejscowoSci Podpis

l. Ilochniarz [Jarbara Kolbuszowa

Wa;l
) Dragan.lulian \\'crr niir

1
.). l)u'orak Stanislaw' \\'idclka aDm
4. l)raus Barbara Przedborz 

__c

r )A,n ut Aard*ra-
5. l-11'c .l6zef Kolbuszowa q?
6. Halat Gra2yna Kolbuszowa Dolna

rylo(tn
7. Kaczanowski Adam Kolbuszowa {n*^rJy, Fl^^,
8.

()

10.

ll.

Kaczmarczy'k
\'Iiroslaw __

Kolbuszowa

U.t \)
Karkut Michal

Kluza Krzl sztof

KolbLrszowa G(rrna

IJLrkoil icc

Maziarz. G ra2yna Nowa WicS 7
12. Michno Pawcl Kolbuszowa Gorna

13. I'anek Piotr Kolbuszowa Dolna (&,/
14. Pl'tlak Zbignierv Werynia ( rt,q
15 Pik Dorian Kolbuszowa

.'X""J d,,
16.

t7

18.

Rumak Stanislaw

Szali'aniec llarbara

W6icicki Krzy'sztof

Widclka

K olbLtszorr lt

Kolbuszor.r a

,l

Uo[rk'
lc) Wiktor Bronislaw Kolbuszowa Gorna

d'>
10. Wilk Krzysztof l)omatkriw

21 Z4bczyk Roman Kupno ,"affi

{*ilr
Ulhw
7q

V

WtL*L



LISTA OBECNOSCI

Soltysow i Przewodniczqcych ZarzEdow Osiedli na sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej

w dniu 3O.L2.2019

L.p. Nazwisko i lmiq

Kotacz Graiyna

Rozmus Gra2yna

Dtuieri Krystyna

Fryc Jan

Sudol Edward

Plizga Mieczystaw

Miazga Stanislaw

Tokarz Krystyna
l

Tylutka Danuta

Romaniuk Grzegorz

Wesolowski Karol

Warzocha Jan

Halat Gra2yna

Maziarz Graiyna

1.

2.

3.

Bukowiec

Huta
Przedborska

Porqby
Kupieiskie

:.5wlerczow

6:

7.

8.

9.

10.

LL.

13.

L4.

15.

16.

Draus Barbara

Kolbuszowa
>2,;2-z-za

Kolbuszowa
Dolna

Nowa WieS

Przedb6rz

Rumak Stanislaw

Mieiscowo66 Podpis

Qowut 6*rr

Q-^'h,1
Kolbuszowa

G6rna 4
Klap6wka -la;ru"*

Kupno Wro, ilro-/o
/

\TT\qN
*hft* bJror

TrWe,D

Kolbuszowa WD}*
Kolbuszowa fu, Pa"*.e.,l^

ry{*b/)

'{r,r\&&,*
Widelka \ \L--

L7. Werynia Gu



Lista zaproszonych go6ci na sesjq Rady Miejskiej w Kolbuszowej

w dniu 30 grudnia20Lg roku

1. Zbigniew Chmielowiec- Poset na Sejm RP

2. Ewa Draus- Wicemarszalek Wojew6dztwa Podkarpackiego

3. Bogdan Romaniuk- Radny Sejmiku Woj. Podkarpackiego

4. Mieczystaw Burek- Przewodniczqcy Rady Powiatu

5. J6zef KardyS- Starosta Kolbuszowski

6. Wojciech Cebula- Wicestarosta Kolbuszowski

7. Andrzej Jagodziriski- Dyrektor Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej

8. Wieslaw Sitko- Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Kolbuszowej

9. Adam Maternia- Prezes Zakladu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej

10. Jan Zuba- Burmistrz

11. Marek Gil- Z-ca Burmistrza

12. Jacek Mroczek- Skarbnik

13. Krzysztof Matejek - Sekretarz

14. Kierownicy Referat6w Urzqdu Miejskiego


